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Järfälla kommun 

Kommunledningskontorets planavdelning 

 

 

Synpunkter på Program för detaljplan för ALPVÄGEN i Järfälla kommun 

 

Naturskyddsföreningen i Järfälla framför följande synpunkter 

 

1. Programmet anger inget om den planerade bebyggelsens anpassning till kommande 

behov av energieffektivitet eller förbrukning av andra resurser. Detaljplaneprocessen 

bör nyttja de möjligheter som finns att peka ut inriktningen. 

2. De anläggningsdelar som behövs för att bebyggelsen anpassas till kommunens 

renhållningsordning är inte införda.  

3. Vi förordar relativt tät bebyggelse och härigenom kunna spara mark och få större 

andel av bebyggelsen närmare knutpunkterna i den framtida kollektivtrafiken. 

 

Naturskyddsföreningen i Järfälla 

Kennet Andersson 
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